
 

Jordi Rabassa 

El pressupost econòmic de les linies que es tracten en el Consell són molt elevades per ser un 

districte i a la vegada el Consell és una eina de comunicació molt important entre territori i 

districte. 

El PDC són més de 30 accions que s’han portat i s’estan portant a terme.  

La MdG s’acaba el desembre de 2021 i algunes de les mesures es quedaran com estructrurals. 

La resta es donaran per finalitzades. La presentació del tancament es farà al plenari del març. 

El PDE serà una eina molt important pel paliar els efectes del COVID. 

Es recorda el llançament del canal de Telegram. 

S’ha de promocionar l’activitat econòmica al carrer.  

Cal donar continuitat al protocol de comerços en crisis que s’ha iniciat durant la pandemia. 

Treballarem estrategies de RSC per compres de proximitat. 

El projecte de BPO seguirà endavant, juntament amb la compra de locals amb un pressupost 

de 6MM. 

  

 

David Pequeño i Maria José Arteaga 

S’ha fet una feina molt important per localitzar entitats de territori i fer-les participants del 

Consell.  

Comenta la situació del districte a causa del COVID. Hi ha una recuperació del consum a nivells 

del 2019. Gòtic encara no ha arribat al mateix consum però està pujant. 

Accions destacades del PDC: 

- tindrà una acció que s’intentarà establir per ajudar als comerços amb problemes amb 

el lloguer. 

- S’està treballant amb l’enfortiment del comerç emblemàtic. 
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- Donar continuïtat al projecte CASBA i al projecte “Comerç a punt”. 

- Es va potenciar fer activitats a la via pública i seguir enfortint el projecte BPO. 

-  Pel 2022 es treballarà en tots els mercats per fer-los una part central del barri. 

Accions destacades de la mesura de Govern de COVID: 

- Treballar amb l’IMPU per ajudar a la senyalètica dels carrers. 

- Creació del treball de Telegram 

- Consolidar la figura del tècnic de comerç. 

- Lliurament a domicili va ser un èxit i es va acabar al juliol del 2021 però no se li va 

poder donar viabilitat per la competència deslleial que suposava. 

- Creació de taules de XXLL. 

- Impulsar la secció d’un servei de platges a la Barceloneta. 

 

Accions destacades del PDE: 

- Amunt Persianes. Aportació de 100.000€ per part de districte per aixecar persianes. 

Seguiment dels BPO i els 6MM per la compra de locals. 

- Enfortiment del PAAE i el paper rellevant que ha tingut durant la pandèmia amb visites 

a més de 190 comerços. Fonamental dins del protocol de comerç en estat crític. 

- Creació la xarxa d’emprenedoria de CV. 

- Consolidació del Banc de Recursos Mancomunats de CV. 

- Donar suport a iniciatives d’ESS mitjançant subvencions. 

- Impulsar licitacions públiques. 

- Promoure la implicació de les empreses en el desenvolupament del territori (RSC) 

- Preservar i enfortir el comerç de proximitat a CV. S’han assessorat 56 comerços amb el 

projecte Comerç a Punt. 

- Els Projectes Integrals amb Contractació (4 persones a jornada complerta) han ajudat a 

la digitalització del comerç i a fomentar l’alta a BCN Market.  

- Estudi qualitatiu i quantitatiu per part de GESOP per saber l’impacte de la pandèmia al 

districte. Es seguirà fent l’estudi periòdicament. 

- Subvenció d ’Impulsem el que Fas per un import superior als 500.000€. 

- Consolidar el Punt de defensa dels Drets Laborals. 

- Suport a la conciliació laboral, familiar i personal amb 1235 canguratges. 

- XARSE ha atès a casi 9.000 persones. 

- Dispositiu d’Inserció sociolaboral de BASA amb 1500 atencions personalitzades. 

 

 

Manel Martinez AAVV Barceloneta 

P: Manel demana com poden participar les entitat no econòmiques en la creació de llocs de 

feina o obertura de nous comerços.  És a dir, com fer-los partícips dels projectes o línies 

econòmiques. 

R: David comenta que es farà un monogràfic a cada barri invitant a tots els agents del territori. 

I seguirem fent el consell convidant a tots els actors dels territoris.  



P: Manel demana que és molt important el paper que té IMMB i demana que es faci un estudi 

del mix comercial entre el que hi ha fora del mercat i dins del mercat com es fa a altres CCAA. 

També comenta que la part portuària s’hauria de treballar de cara a potenciar el barri de la 

Barceloneta. 

R: David comenta que la llotja està prevista pel 2023 i es convidarà a IMMB a la sessió del PDE 

per millorar les sinergies. 

 

Antonio Martinez AAVV Raval 

P:Comenta que al Raval hi falten les botigues de sempre (sabateries per exemple) i que tendes 

de mòbil o fruiteries n’hi ha moltes. Com es dinamitzarà? 

R: David diu que precisament el Raval té molt mix comercial i l’important és identificar que 

falta al barri i ser capaços de trobar a algú disposat a invertir al districte. 

P: Al mercat de la Boqueria, la part de Plaça Gardunya està molt abandonada i cal dinamitzar-

la. 

R: David comenta que a la sessió del PDE al Raval es posarà sobre la taula. 

 

Marta Gallego Fundació Comtal 

P: Demana si es podrà penjar a la web el document amb més antelació.  

R: David comenta que es polirà el document i es penjarà a la web en breu juntament amb 

l’Acta.  


